
Krosno, 05.04.2024 

 

Pan Piotr Przytocki 

 

Prezydent Miasta Krosna 

Stanowisko Rady Dzielnicy „Białobrzegi” 

Rada Dzielnicy „Białobrzegi” na XLIV ostatnim Posiedzeniu obecnej kadencji odbytym w 

dniu 05.04.2024 r. jest zbulwersowana rozwiązaniem Naszej Rady z dniem 07.04 24r. 

Decyzja którą podał do wiadomości publicznej Prezydent stawia wiele znaków zapytania i 

niczego do końca nie wyjaśnia.  

Rada wyraża zdecydowaną dezaprobatę dla takiego załatwienia tej sprawy. 

1.Oświadczenie nie jest prawną formą rozwiązania Rad Dzielnic i Osiedli. Innych 

dokumentów ani Rada ani Przewodniczący rady nie otrzymaliśmy. 

2.Dlaczego dopiero 27 marca sprawa ujrzała oficjalnie światło dzienne, gdy od 23.02 2024 

było znane Rozstrzygnięcie Nadzorcze Wojewody Podkarpackiego stwierdzające nieważności 

uchwał. Był wtedy czas na przygotowanie odpowiednich dokumentów. 

3.Dlaczego kiedy znane są Kodeksy Wyborcze  Rad Dzielnic i Osiedli  Rada Miasta nie 

podjęła żadnych decyzji, aby do minimum ograniczyć czas bez jednostek pomocniczych. 

4.Ustanowienie  bezterminowych pełnomocników, jest rozwiązaniem wygodnym dla 

Prezydenta. Stwarza pozory prawidłowego działania, ale czy dobre dla tych osób i 

mieszkańców Dzielnicy śmiemy wątpić. Do dnia 05.04.2024 osoby te nie otrzymały 

pełnomocnictw, tylko informację, że tak będzie. Tak się sprawy nie załatwia. 

5.Wiemy, że wszystkiemu „winne” są Wybory, ale gdy zostanie już wybrany nowy Prezydent 

i nowa Rada Miasta prosimy Was zacznijcie poważnienie traktować Rady Dzielnic i Osiedli. 

Prosimy Uchwalcie przystające do, życia Statuty i Uchwalcie regulacje które usprawnią 

działanie Rad i Osiedli Miasta Krosna. 

Dziękujemy za współpracę w Kadencji 2019-2024,a teraz od nas już nic nie zależy. 


